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Natural reserves as a strategic choice to promote eco-tourism and
supporting sustainable development in Algeria
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Abstract:
The objective of this paper is to highlight the competitiveness of the Algerian tourism sector
through the World Economic Forum reports on the competitiveness of tourism and travel, and
to highlight the importance of activating ecotourism in Algeria through natural reserves as the
most important types of tourism currently growing in the world. This field enables it to
improve the competitiveness of its tourism sector globally, and to achieve the sustainable
development.
Keywords: tourism; eco-tourism; natural reserves; sustainable development.
Jel Classification Codes : L83, Q01, Q56.
Résumé :
Cet article vise a faire la lumiére sur la compétitivité du secteur du tourisme algérien, a travers
les rapports du Forum économique mondial sur la compétitivité du tourisme et des voyages, et
a souligner lI'importance de stimuler I'écotourisme en Algérie a travers les réserves naturelles
comme les types de tourisme les plus importants actuellement en croissance dans le monde, et
comme I'Algérie a des ingrédients importants dans Ce domaine lui permet d'améliorer la
compétitivité de son secteur touristique a I'échelle mondiale, et réaliser un développement
durable.
Mots-clés: tourisme; Ecotourisme; les réserves naturelles; Le développement durable. Codes
de classification de Jel: L83, Q01, Q56.
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